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Tanévzáró ünnepség a Béke utcában 

Fölújították az iskolakaput 

A tanév utolsó napján már csak játszottak a gyerekek a Béke Utcai Általános Iskolában. A kapu elé 
díszburkolat került, s megszépült az 1967-ből való samott dombormű fala is Fotó: Frank Yvette 

Helyreállították a szegedi Béke Utcai Általános 
Iskola előtti domborművet hordozó falat, új-
ravakolták a főkapu körüli homlokzatot, és dísz-
burkolatot raktak a bejárat elé. 

MUNKATÁRSUNKTÓL 

A mai tanévzáró ünnepségen adják át a Béke Utcai 
Általános Iskola fölújított kapuját, a helyreállított 
szélfogó falat, valamint a bejárat előtt lerakott dísz-
burkolatot. Mészáros Zsolt iskolaigazgató tájékoz-
tatása szerint a rekonstrukció 1 millió 130 ezer fo-
rintba került. A költségeket az önkormányzat segít-
ségével, valamint Tóth Károly önkormányzati kép-
viselő és a kivitelező Szögi Építőipari Kft. támoga-
tásával fedezték. Ezenfelül, erejükhöz mérten, még 
a gyerekek is segítettek: a diákönkormányzat papír-

gyűjtést szervezett, amelynek bevételét ugyancsak 
a bejárat megszépítésére fordították. 

A Béke utcai iskola 1966-ban épült, s egy évre rá ke-
rült kapuja elé az iskolai tanulmányokat jelképes áb-
rázolásokkal szimbolizáló samott dombormű, Hor-
váth Sándor alkotása. Jelentősebb fölújítást azóta 
nem végeztek, így a műalkotást hordozó, szélfogó-
ként is szolgáló fal erősen megkopott, akárcsak a fő-
kapu; a kapu előtti járda több helyen összetöredezett. 

A munka során a bejárati homlokzatot és a szél-
fogót újravakolták, s szürke-bordó dísztéglákkal 
rakták ki a kapuhoz vezető utat. Az igazgató hozzá-
tette, hogy bár az egész épület rekonstrukcióra szo-
rul (az építési engedélyezési tervek elkészültek, s 
megfelelő pályázati lehetőség esetén forrást is talál-
hatnak), természetesen nagy örömmel fogadták a 
most megvalósult fölújítást is. 

Hét szőregi hölgy szállt harcba a koronáért 

Rózsakirálynő és lovagja 
Szőregi legyen, kötődjön a rózsához, ismerje termesztésének tör-
ténetét - ezek a feltételek. Holnap délután derül ki, hogy a hét 
jelentkező közül ki nyeri el a rózsakirálynő címet Szőregen. 

Nógrádi vevő Botka javaslatára 

A Fidesz partneri 
kapcsolatot kíván 

Az SZDSZ szerint: 
Szeged liberális város 

KÖRKÉP 

ALGYÓ. A faluházba, a Szekeres 
István vezette sakk-klubba 
délután öt órától várják az 
érdeklődőket. A Fiesta 
Tánciskola növendékei 
ugyancsak délután öt órától 
próbálnak. 

BORDÁNY. A Szegedi 
Kerékpáros Sport Club 
országúti kerékpáros túrát 
szervez az 1879-es szegedi 
nagy árvíz 125. évfordulója 
tiszteletére. Az I. Tisza Kupa 
induló összesen száz 
kilométeres távot tesznek meg 
Bács-Kiskun és Csongrád 
megyében. Az országúti 
kerékpáros túra június 19-én 
Bordányt is érinti. 

DESZK. A deszki 
képviselő-testület tagjai, a 
rózsaklub tagjai, valamint 
deszki lakosok is részt 
vesznek a VI. szőregi 
rózsaünnep szervezésében. 
Több száz rózsát ajánlottak fel 
a dcszkiek a felvonuláshoz, 
illetve egy feldíszített hintót 
és lovas kocsit is küldenek a 
péntektől vasárnapig tartó 
rendezvényre. Technikai 
berendezéseket is 
biztosítanak, így többek 
között öltözősátrat, 
színpadot, valamint egy 
tűzoltóautót is. Dcszkiek 
műsorral is készülnek az 
ünnepre. Fellépnek a 
társastáncosok, a Gumimacik 
rock & roll csoport tagjai, az 
ugrókötclesek, Lakatos 
Andrea énekes, valamint a 
nemzetközi hírű Bánát 
Kulturális Egyesület is. 

FORRÁSKÚT. Géczi Lajos 
falugazdász ma reggel nyolc és 
délután négy óra között 
fogadóórát tart a községben. A 
forráskúti gazdálkodók 
számos hasznos információt 
hallhatnak a falugazdásztól, 
valamint aktuális kérdéseikre 
is választ kaphatnak a 
fogadóórán. 

PUSZTASZER. A Csizmazia 
György Általános Iskola 
természetbúvár szakkörösei az 
idei tanév utolsó foglalkozásukat 
tartották a napokban az 
ügynevezett Büdös-széken. 
Délután bejárták a környéket. 
Megfigyelték a tájra jellemző 
állat- és növényvilágot, este 
pedig közösen szalonnát 
sütöttek. Ezt követően 
sportnapot szerveztek, melyen 
már az iskola többi tanulója is 
részt vett. 

RÚZSA. Nyári napközis tábort 
szervez a Móra Ferenc 
Művelődési Ház 6 és 10 év 
közötti gyermekeknek. A 
táborozók június 28-a és 
július 9-c között játékos 
foglalkozásokon vehetnek 
részt, de emellett lesz még 
filmvetítés, illetve közös 
kirándulás is. A táborba 
június 24-éig lehet jelentkezni 
a kultúrházban, 
munkanapokon reggel nyolc 
és délután négy óra között. 

ZSOMBÓ. Kézműves-kiállítást 
szerveznek a József Attila 
Művelődési Házban. A 
kultúrház vezetősége június 
18-áig várja azokat, akik 
szeretnék bemutatni különféle 
alkotásaikat. A kézművesek 
munkáiból álló tárlatot 
ünnepélyes keretek közt a június 
26-án rendezendő aratóünnepen 
nyitják meg. 

ZÁKÁNYSZÉK. Megalakult a 
Homokháti Mangalicatartó 
Gazdák Egyesülete. A 
szervezet célja, hogy 
létrehozza a kistérség 
tenyésztői és hizlalói 
integrációját. Az egyesülethez 
bárki csatlakozhat, aki 
mangalica tartásával kíván 
foglalkozni. Bővebb 
felvilágosítást Fackellmann 
István elnöktől lehet kérni a 
06-20/246-6173-as 
mobilszámon. 

Évente újdonságot csempész-
nek a szervezők a szőregi rózsa-
ünnep programjába. Tavaly pél-
dául rózsamúzeumot avattak. -
Részt vettünk az Utazás 2004 
kiállításon, ahol több települést 
is szép hölgyek reklámoztak. 
Innen az ötlet - mondta Iványi 
Aurél önkormányzati képvise-
lő, a rózsakirálynő-választás 
házigazdája. 

Mivel a rózsa a virágok király-
nője, a Szóreget népszerűsítő 
hölgynek is királynőnek kell 

lennie. Hét szőregi lány jelent-
kezett a versenyre. - A szabá-
lyok szerint csak azok indulhat-
tak, akik szőregiek, kötődnek 
valami módon a rózsához, vala-
mint ismerik a rózsatermesztés 
és az ünnep történetét. Nem 
mellékesen: szépek is - vette át 
a szót Újhelyi István országgyű-
lési képviselő, a királynőválasz-
tás fővédnöke. 

Valamennyi szőregi postaládá-
jába bedobtak egy szórólapot, 
ezen szavazhatnak a lányokra. 

Ma délután 4-ig kell leadniuk a 
voksokat a művelődési házban. 

A választást csütörtökön dél-
után 4 órától tartják a Rózsák te-
rén. A zsűri kifaggatja a jelentke-
zőket, s az a lány lesz a rózsaki-
rálynő, aki a legtöbb pontot sze-
rezte a szőregiektől és zsűritől. 

A fél 6-kor kezdődő koronázási 
ceremónia után a királynő Miló-
val együtt a szegedi városházára 
megy. Botka László polgármester 
a tévés valóságshow deszki győz-
tesét rózsalovaggá üti, a király-
nőnek pedig átadja a város kul-
csát. Mindketten egy évig visel-
hetik a kitüntető címet. 

K.T . 

A régió szorító gazdasági gond-
jainak enyhítése érdekében 
örömmel fogadták Botka László 
partnerségi ajánlatát - derült ki 
tegnap a Fidesz és szövetségesei 
szegedi tájékoztatóján. 

MUNKATÁRSUNKTÓL 

- Ez nem győzelmi jelentés, ha-
nem taglalni szeretnénk a vá-
lasztás üzenetét - jelentette ki 
Nógrádi Zoltán, a Fidesz megyei 
elnöke tegnap szegedi sajtótájé-
koztatóján. 

- Közel ötmilhó fásult, közö-
nyös ember maradt távol a szava-
zástól - idézett Nógrádi abból a le-
vélből, melyet tegnap reggel talált 
a postaládájában. Ez a levél is jelzi, 
mondta, hogy a politika nem tu-
dott segíteni több millió magyar 
napi gondjain. Ezen változtatni 
kell. A Fidesz megyei elnöke 
örömmel fogadta Botka László-
nak, az MSZP megyei elnökének 

MUNKATÁRSUNKTÓL 

A vidéki városok közül Szege-
den voksoltak a legtöbben, 
5050-en a Szabad Demokraták 
Szövetsége listájára a vasárnapi 
EP-választáson. Ez az országos, 
7,73 százalékos eredménynél 
jobb, 9,47 százalékos támoga-
tást jelentett. Ennél a megye-
székhelyek közül egyedül Tata-
bányán értek el jobb eredményt 
a szabad demokraták, ahol 9,77 
százalékos szavazati arányt 
könyvelhettek el. Bár Csongrád 
megyében az országos átlagnál 
gyengébben, 6,79 százalékos 
eredménnyel szerepelt az 
SZDSZ, Budapestet is számítva 
a megyék rangsorában ez is a 
hatodik helyre volt elég. 

Beregszászi Sándor, a párt 
megyei elnöke tegnapi sajtótá-

nyilatkozatát, melyben partnersé-
get ajánlott a térség nehéz gazda-
sági helyzetének javítására. Nóg-
rádi szerint is össze kell fogni min-
denkinek, hiszen a régió gazdasá-
gilag egyre jobban leszakad, sorra 
szűnnek meg a munkahelyek. 

Kalmár Ferenc, a KDNP és Ko-
vács Kálmán, a MKDSZ megyei 
vezetői szintén az összefogást 
sürgették. Jövőképet kell adni a 
reményvesztett embereknek, s 
ehhez szilárd erkölcsi alap szük-
séges - mondták. 

A Fidehtas megyei elnöke, Su-
lyok Róbert kijelentette, a fiata-
loknak az a legfontosabb, hogy 
helyben találjanak munkát és ne 
vándoroljanak el. Az is fontos, 
hogy ismét kiteljesedjen a ked-
vezményes lakáshitel. Gyimesi 
László szerint a polgári körök a 
legkisebb településekre is eljut-
tatják a polgári értékeket és köz-
vetítő szerepet vállalnak a politi-
ka és a lakosság között. 

jékoztatóján megköszönte a li-
berális párt szegedi önkormány-
zati frakciójának a munkát, 
megítélése szerint ez nagyban 
hozzájárult az SZDSZ város jó 
teljesítményéhez. Sándor Klára, 
az SZDSZ országos elnökségé-
nek tagja megjegyezte: bebizo-
nyosodott, hogy Szeged liberális 
város, a pártnak sokkal több a 
helyi támogatója, mint azt ed-
dig sokan gondolták. Nagy Sán-
dor városi elnök jórészt az 
SZDSZ által folytatott pozitív 
kampánynak tulajdonította az 
eredményt. Az SZDSZ szembe 
tudott menni azzal az Európá-
ban is érvényes tendenciával, 
hogy a kormányzó pártok a cik-
lus felénél veszítenek népszerű-
ségükből, hiszen a liberális párt 
növelte azt - hangzott el a teg-
napi értékelésen. 

Könyökkanyar 
Urbán András társulatának előadásában szerdán és csütörtökön 
20.30-tól újra látható a Könyökkanyar című produkció a régi zsinagó-
gában. Az előadás Tolnai Ottó azonos című színműve alapján ké-
szült. A szereplők: Varga Henrietta, Nagy Abonyi Sarolta, Molnár Zol-
tán és Pletl Zoltán. Jelmez: Anyuska, látvány: Perovics Zoltán, zene: 
Mezei Szilárd. A produkciót Urbán András állította színpadra, aki 
2003-ban, a IX. Alternatív Színházi Szemlén megkapta a legjobb ren-
dező díját. 

Megkezdődött a BÖRD programsorozat a megyében 

Gyerekek, természetközeiben 
BÖRD a program neve, amelyet a Ma-
gyar Madártani Egyesület Csongrád me-
gyei csoportja hirdetett meg. Tfegnap a 
kiskundorozsmai (erney János Általános 
Iskola diákjai jártak madárlesen, meg-
ismerkedtek a sándorfalvi élővilággal. 

A sándorfalvi vendégháznál a fák árnyé-
kot adnak, jól esik a hűvös. A lovas kocsi 
megáll, a gyerekek egymás után ugranak 
le róla. A fák alatt terített asztal, hamaro-
san elkészül a bográcsban az ebéd. 

- Nekem a madármegfigyelés tetszett 
legjobban. Csendben kellett lenni és táv-
csővel néztük a madarakat. Láttunk kó-
csagokat, barna réti héját és pintyet is -
mesélte Ale Benedek. - Lovas kocsin már 
ültem - osztotta meg velünk Gyuris Vivi-
en -, az nekem nem volt újdonság. A ma-
dártani egyesület házában diavetítést tar-
tottak, ebből megtudtuk, hogy a különféle 
madarak milyen fészket építenek. Fontos-
nak tartom, hogy ne szennyezzük a kör-
nyezetünket. Az állatok is fontosak. 

Az osztályfőnök, Czékusné Démus Gab-
riella nagy súlyt helyez a környezeti neve-
lésre, ezért hozta el a gyerekeket. - Nagyon 
várták ezt a napot, nem hiába, mert izgal-
mas volt. Lovas kocsival bejártuk a környé-
ket, a madártani egyesület munkatársai 
minden érdekességet megmutattak. 

A gyerekek a terített asztal mellé tele-
pednek. Galiba Ferenc nyugdíjas biológus 
eközben elmondja, hogy délután a puszta-
szeri tájvédelmi körzetbe, a hantházi er-
dőbe látogatnak el, ahol a 15 éves, száz-
hektáros odútelepen eddig több mint száz 
odút helyeztek ki. Ezekre azért van szük-
ség, mert az erdészeti munkák során az 
öreg fákat kiirtják, így az odúlakó mada-
raknak nem marad búvó-, illetve költőhe-
lyük. Galiba Ferenc egyébként hatvan éve 
madarász: az övé a Dél-Alföld madárbarát 
mintakertje. 

Barangolások és ökoturisztikai ren-
dezvények a Dél-Alföldön - ez a prog-
ramsorozat neve. Vagyis: BÖRD. így ejt-
jük az angol bird, azaz madár szót. Az 
egyesület ökotúráinak az a célja, hogy 
feltérképezze a régió elveszettnek hitt 
természeti kincseit, és élvezetes kirán-
dulásokkal bizonyítsa a látogatóknak, 
hogy Magyarország dél-keleti csücske is 
vonzó. A túrákra a Madártani Egyesület 
Csongrád megyei csoportjánál lehet je-
lentkezni. 

Jócskán fölöttünk jár a nap, amikor el-
köszönünk a csapattól, a gyerekek hango-
san kiáltanak utánunk. Nemsokára visz-
szafogják a kocsi elé a lovakat és folytató-
dik a barangolás, egészen estig. 

NYEMCSOKÉVA A túra kelléke a távcső Fotó: Schmidt Andrea 

Nem kelt el, 
de eladó 
a Juventus 
Bár korábban voltak, most nem folynak 
tárgyalásoka Juventus rádió Szeged eladá-
sáról. 

MUNKATÁRSUNKTÓL 

- A Juventus rádió Szeged eladásáról a vá-
rosban terjedő pletykákat szeretném elosz-
latni - kezdte sajtótájékoztatóját a rádió 
stúdiójában Henrik Resman. A cég vezér-
igazgatója hangsúlyozta, a Juventus évek 
óta folyamatosan fejlődik, a cégnek ezért 
nem áll érdekében az egyre bővülő és fejlő-
dő csoportot szétbomlasztani. Henrik Res-
man ugyanakkor úgy fogalmazott, az üzlet 
vételről és eladásról szól, ezért bár az eddigi 
tárgyalópartnerrel már nem egyeztetnek, 
továbbra is nyitottak üzleti tárgyalásokra. 
Arra a kérdésre, hogy ki volt az eddigi part-
ner, az igazgató elmondta, azok nem hiva-
talos beszélgetések voltak, amelyek tartal-
ma nem tartozik a nyilvánosságra. 

- Komoly indok szükséges ahhoz, hogy 
eladjuk a Juventus rádió Szegedet, de jelen 
pillanatban nincs ilyen indok. Az üzleti 
élet azonban gyorsan változik. Ha jó aján-
latot kapunk, készek vagyunk tárgyaló-
asztalhoz ülni - tette hozzá Resman. 


